
Zápis ze schůzky ze dne 25.9.2023 

Téma: Participativní rozpočet 

- Od října je spuštěné hlasování, projekt za Nemanice – Nemanické náměstíčko bohužel 

neuspěl a neprošel do dalšího kola.  

- Projekt z prvního ročníku – Pohybový park – nepodařilo se získat povolení od Rybářství 

Třeboň k přístupu ze strany od Nemanického rybníku, musí se udělat úprava se vstupem od 

Pražské ulice.  

Téma: Rozkvetlé město 

- Do konce září je možné hlasovat 

- Letošní ročník je doplněn o výhru 100 000 Kč, které lze proinvestovat do lokality, kterou určí 

výherce 

Téma: Ukliďme Česko 

- Akce proběhla 16.9. s velmi malou účastí 

- Členové se shodli, že pro příští, jarní, ročník budeme chtít větší spolupráci od města. Na 

územní komisi byl nabídnutý malý rozpočet, který by se mohl využít jako odměna pro 

účastníky úklidu. Akce by se mohla spojit i s SK Nemanice a následně uspořádat na hřišti malé 

poděkování.  

Téma: Schůzka s ředitelem FCC 

- Územní skupině bylo nabídnuto, že pokud budeme potřebovat, ředitel FCC se může zúčastnit 

jedné ze schůzek. Naše územní skupina zatím nemá nic k řešení. 

Téma: Zrcadlo v křižovatce Hlubocká x J. Štursy 

- Naše územní skupina dlouhodobě žádá o zrcadlo v křižovatce Hlubocká x J. Štursy. Bude 

řešeno na dopravní komisi. O výsledku nás bude informovat p. Vaškovský na příští schůzce.  

 

Příští schůzka 23.10.2023 od 17 hod 

  

 


